
,,Světlo přšlo na svět..."
Jan j, 19

Je budován most.
Vede z jalrekoliv temnoty ke světlu.
Unese mne? Unese nós všechrry?
Můžeme se odvážit po něm jít?

Nedokážeme se r ozhodnout,

Jsme skleslí, vóhaví, plní poclryb.
Tahi nám, stejně jako Marii, Josefovi

i pastyřům, musí anděl říci:

,rNebojte se!"

Přeji Vám požehnané Yánoce i celý příští rok.
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(Iext upraven podle Army Six)


